



Australian Vanadium 向维多利亚州的一家奶牛场出售钒还原液流电池

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已从维多利亚州梅雷迪思的一家奶牛场获得了钒还原液流电池（VRFB）能量存储系统的订单。

AVL 的子公司 VSUN Energy 与可再生能源系统提供商 Profit Share Power Pty Ltd 合作，将在奶牛场安装一个 450kW 太阳能系统和一个 80kW 功率，320kWh 储能的 VRFB。

该系统将以其当前配置提供至少四个小时的可再生能源存储，并将使客户能够增加其现场可再生能源的产生和消耗，远远超过仅使用太阳能电池板所能提供的能力。

Meredith Dairy 的目标是通过现场可再生能源提供全功率来实现可持续运营。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium sells vanadium redox flow battery to a dairy farm in Victoria

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has secured an order for a vanadium redox flow battery (VRFB) energy storage system from a dairy farm in Meredith, Victoria.

In collaboration with renewable systems provider Profit Share Power Pty Ltd, AVL's subsidiary VSUN Energy will install a 450kW solar system with an 80kW power, 320kWh energy storage VRFB at the dairy farm.

The system will provide a minimum of four hours of renewable energy storage with its current configuration and will allow the client to increase their onsite renewable generation and consumption, far in excess of what would be capable with a solar array alone.

Meredith Dairy's goal is to have a sustainable operation with full power being supplied via onsite renewable generation.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China